
Pau Lopez: Klub podjął kroki, aby spędzać czas w domach

News - ASRoma.pl

Niemal cały sport na świecie zatrzymał się w ostatnich tygodniach i kto

wie co będzie dalej. Nie gra i nie trenuje też Roma, których piłkarze

udzielają wywiadów dla rodzimych mediów. Krótki wywiad z Pau Lopezem

przeprowadził Canal Sur.

Kwarantanna?

- Skomplikowana sytuacja, która sprawia, że wszyscy jesteśmy nieprzygotowani.

Przeżywamy to ze smutkiem. Rzym nie jest chaotyczną strefą jak północ Włoch, ale

sytuacja jest ciężka w całym kraju. Żyjemy z dnia na dzień, obserwując wiadomości.

Klub podjął kroki, aby ludzie spędzali jak najwięcej czasu w domach. Oczywiście

traci piłka nożna, tracą kibice, ale środki, które zostały podjęte są dla dobra

wszystkich.

Sevilla?

- Nikt nie ma wątpliwości, że są wielkim zespołem. Mają bardzo mocną kadrę,

bardzo dobrego trenera. To niebezpieczny rywal.
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